
 

NOTATKA  

z posiedzenia  Komisji Nauki, Edukacji i Sportu 

Data posiedzenia: 29 stycznia 2015 r. 

Nr posiedzenia: 76 

  

 

Posiedzeniu przewodniczył: przewodniczący komisji Kazimierz Wiatr. 

 

Porządek posiedzenia: 1. Rozpatrzenie ustawy o zmianie ustawy o ustanowieniu programu 

wieloletniego „Budowa Kampusu 600-lecia Odnowienia 

Uniwersytetu Jagiellońskiego” (druk senacki nr 811, druki 

sejmowe nr 2966, 3008). 

W posiedzeniu uczestniczyli:  senatorowie członkowie komisji: Stanisław Hodorowicz, Andrzej 

Misiołek, Michał Seweryński, Andrzej Szewiński, Kazimierz 

Wiatr, Edmund Wittbrodt, 

 

  goście: 

 Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego: 

 podsekretarz stanu Włodzisław Duch, 

 zastępca dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów 

Grzegorz Kusy, 

 Uniwersytet Jagielloński: 

 rektor Wojciech Nowak. 

 

  Kancelaria Senatu: 

 pracownik Biura Legislacyjnego Mirosław Reszczyński. 

 

 

Przebieg posiedzenia:  

Ad 1. 

 

Ustawę przedstawił rektor Uniwersytetu Jagiellońskiego prof. dr hab. med. Wojciech 

Nowak. Ustawa ma na celu wydłużenie o dwa lata, tj. do 2017 r., okresu realizacji programu 

wieloletniego „Budowa Kampusu 600-lecia Odnowienia Uniwersytetu Jagiellońskiego”. 

Program ten został ustanowiony w dniu 23 maja 2001 r. Budżet państwa na realizację tej 

budowy przeznaczył 946.543 tys. zł. Do tej pory zrealizowano większość planowanych 

inwestycji. Do realizacji pozostaje Wydział Fizyki, Astronomii i Informatyki Stosowanej 

Uniwersytetu Jagiellońskiego. Inwestycja szacowana jest na kwotę 241.406 tys. zł. 

Powodem wydłużenia procesu realizacji programu jest konieczność dokonania korekty 

harmonogramu rzeczowo-finansowego w celu dostosowania go do możliwości inwestora 

oraz przedłużających się procedur administracyjnych związanych z przeprowadzeniem 

przetargów publicznych. 

Przedstawiciel Biura Legislacyjnego nie miał uwag o charakterze legislacyjnym.  

Senator Edmund Wittbrodt zwrócił uwagę na to, że jest to już trzecia nowelizacja omawianej 

ustawy. Poprzednia obejmowała przesunięcie terminu zakończenia budowy o pięć lat i była 

związana ze zmianą zakresu finansowania oraz inwestycji. Obecna ustawa dotyczy jedynie 
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przesunięcie terminu zakończenia prac budowlanych. 

Senator Kazimierz Wiatr zgłosił wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek. 

W wyniku głosowania komisja przyjęła wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek.  

Na sprawozdawcę komisji wybrano senatora Kazimierza Wiatra. 

 

Konkluzja: Komisja wnosi o przyjęcie ustawy bez poprawek (druk senacki nr 811). 

 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową. 

Opracowano w BPS 


